## Moving Forward



Whatever you do, or dream you can, begin it. Boldness has genius and power and magic in it.—Author unknown

Take the first step in faith. You don't have to see the whole staircase, just take the first step.—Martin Luther King

A great accomplishment shouldn't be the end of the road, just the starting point for the next leap forward.

—Harvey Mackay

Some stories don't have a clear beginning, middle, and end. Life is about not knowing, having to change, taking the moment and making the best of it, without knowing what's going to happen next. Delicious ambiguity.

—Gilda Radner

I think there is something more important than believing: Action! The world is full of dreamers. There aren't enough who will move ahead and begin to take concrete steps to actualize their vision.—W. Clement Stone

Your past is important, but it is not nearly as important to your present as the way you see your future.

—Tony Campolo

Yesterday is gone. Tomorrow has not yet come. We have only today. Let us begin.—Mother Teresa

One of the most tragic things I know about human nature is that all of us tend to put off living. We are all dreaming of some magical rose garden over the horizon—instead of enjoying the roses that are blooming outside our windows today.—Dale Carnegie

Resolve to make at least one person happy every day, and then in ten years you may have made 3,650 persons happy, or brightened a small town by your contribution to the fund of general enjoyment.—Sydney Smith

The only limits to the possibilities in your life tomorrow are the "buts" you use today—Les Brown



## التقدم للأمام

مهما فعلت أو حلمت بما تستطيع عمله، إبدأه. الجرأة تمتلك العبقرية والقوة والسحر بداخلها- القائل غير معروف

اخطي الخطوة الأولى بإيمان. لست بحاجة رؤية جميع الدررجات، اخطي الخطوة الأولى فقط- مارتن لوثر كنغ (١٩٦٨-١٩٦٨)

يجب ألا يكون الإنجاز العظيم نهاية الطريق، بل نقطة البداية للقفزة التالية للأمام- هارفي ماكي (١٩٣٢)

بعض القصص لا تمتلك بداية ومنتصف ونهاية واضحة. تتعلق الحياة بالمعرفة والحاجة للتغيير واغتنام الفرصة والإستفادة القصوى منها، بدون أن تعرف ما الذي سيحدث تالياً. غموض رائع- جيلدا رادنر

أعتقد بأن هناك شيئاً أكثر أهمية من الإعتقاد: العمل! العالم مليء بالحالمين. لا يوجد هناك عدد كاف من أولئك الذين يمضون قدماً للأمام ويبدأون بتصحيح الخطوات لتحقيق رؤيتهم- دبليو كليمينت ستون (٢٠٠٢-١٩٠٢)

إن ماضيك مهم، إلا انه ليس بأهمية حاضرك و الطريقة التي ترى فيها مستقبلك - تونى كامبولو (١٩٣٥)

لقد مضى الأمس. الغد لم يأت بعد. لدينا اليوم فقط. دعونا نبدأ- الام تيريسا (١٩٢٠-١٩٩٧)

أحد أكثر الأشياء المأساوية التي أعرفها عن طبيعة البشر هي أننا جميعاً نميل الى تأجيل العيش. جميعنا نحلم بحديقة ورود سحرية في الأفق البعيد- بدلاً من الإستمتاع بالورود المتفتحة خارج نوافذنا اليوم- ديل كارنيجى

إعقد العزم أن تجعل شخصاً واحداً على الأقل سعيداً في كل يوم، ومن ثم بعد عشرة سنوات قد تكون جعلت ٣٦٥٠ شخصاً سعيداً، أو قمت بإبهاج قرية صغيرة من خلال مساهمتك في إيجاد البهجة العامة - سيدتي سميث

الحدود الوحيدة للإمكانيات في حياتك غداً هي كلمة "ولكن" التي تستخدمها اليوم- لي براون